
Oœwiadczenie z³o¿one
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Zdzis³awa Pupê i Grzegorza Wojciechowskiego
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w dniu 16 czerwca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Otrzymaliœmy od organizacji zrzeszaj¹cych producentów drobiu w Polsce informacjê, ¿e liczne dzia-

³aj¹ce w Polsce ubojnie drobiu uzyska³y znaczne dofinansowanie ze œrodków PROW pod warunkiem za-
wierania wieloletnich kontraktów z polskimi rolnikami, dostawcami zwierz¹t. Jednak¿e organizacje
drobiarskie twierdz¹, ¿e ubojnie masowo nie wywi¹zuj¹ siê z tego obowi¹zku.

Czy ministerstwo rolnictwa wie o tej sytuacji? Czy wywi¹zywanie siê firm ubojowych z wynikaj¹cych
z uzyskania dofinansowania ze œrodków PROW zobowi¹zañ wobec polskich rolników jest kontrolowane
przez ministerstwo rolnictwa, a jeœli tak, to jakie s¹ wyniki tych kontroli? Ile ubojni dzia³aj¹cych w Pol-
sce i korzystaj¹cych z PROW realizuje wieloletnie kontrakty z polskimi rolnikami? Jeœli ubojnia nie wy-
wi¹zuje siê ze swoich zobowi¹zañ wobec dostawców, to jakie spotykaj¹ j¹ sankcje i jakie ponosi
konsekwencje?

Dodatkowo prosimy Pana Ministra o odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania:
1. Ile wielkoprzemys³owych ferm tuczu zwierz¹t (tuczarnie œwiñ powy¿ej dwóch tysiêcy sztuk i tu-

czarnie drobiu powy¿ej czterdziestu tysiêcy sztuk) uzyska³o w latach 2004–2011 dofinansowanie ze
œrodków PROW i jaka by³a kwota otrzymanego dofinansowania w przypadku tego rodzaju zak³adów?

2. Czy rz¹d polski popiera ideê, by w ramach reform wspólnej polityki rolnej wielkoprzemys³owe tu-
czarnie œwiñ i drobiu zosta³y wy³¹czone z mo¿liwoœci wsparcia œrodkami UE?

Z powa¿aniem
Zdzis³aw Pupa
Grzegorz Wojciechowski




